

Seigneurs Etats Generaux des Provinces Unies ; et *Thomas Robinson*, Chevalier du très Honorable Ordre du *Bain*, et son Ministre Plenipotentiaire auprès de sa Majesté l'Empereur des *Romains*, et de Sa Majesté l'Imperatrice Reine de *Hongrie* et de *Bohème* ; et de la part de son Altesse Serenissime le Duc de *Modène* le Sieur Comte de *Monzone*, son Secrétaire d'Etat, et Colonel à son Service, et son Ministre Plenipotentiaire auprès de sa Majesté très Chrétienne, en vertu de leurs Pleinpouvoirs, qu'ils se sont communiqués, et dont Copies sont ajoutées à la fin du present Acte, sont convenus de ce qui suit.

Que son Altesse Serenissime le Duc de *Modène* desirant contribuer et concourir à retablir et affermir au plûtôt le Repos de l'*Europe*, accede, en vertu du present Acte, aux dits Traité, et deux Articles Separés, sans aucune Reserve, ni Exception, dans la ferme Confiance, que tout ce qui y est promis à sa dite Altesse Serenissime, sera accompli de bonne foy ; Declarant en même tems, et promettant, qu'Elle accomplira de meme, de la meilleure foy, tous les Articles, Clauses et Conditions, qui la concernent.

De même sa Majesté Britannique accepte la presente Accession de son Altesse Serenissime le Duc de *Modène*, et promet pareillement d'accomplir, sans aucune Reserve ni Exception, tous les Articles, Clauses et Conditions, contenus dans le dit Traité, et les deux Articles Separés cy-dessus inserés.

Les

*Knight of the most Honourable Order of the Bath, and his Minister Plenipotentiary to his Majesty the Emperor of the Romans, and her Majesty the Empress Queen of Hungary and Bohemia ; and on the Part of his most Serene Highness the Duke of Modena, the Sieur Count de Monzone, his Counsellor of State and Colonel in his Service, and his Minister Plenipotentiary to his most Christian Majesty, by Virtue of their Full Powers, which they have communicated to each other, and of which Copies are added at the End of the present Act, have agreed on what follows.*

*That his most Serene Highness the Duke of Modena, desiring to contribute and concur to re-establish and settle, as soon as possible, the Peace of Europe, accedes, by Virtue of the present Act, to the said Treaty and two Separate Articles, without any Reserve or Exception, in a firm Confidence, that what is promised to his said most Serene Highness therein, shall be faithfully fulfilled ; declaring and promising, at the same Time, that he will also perform, most faithfully, all the Articles, Clauses and Conditions, which concern him.*

*In like Manner his Britannick Majesty accepts the present Accession of his most Serene Highness the Duke of Modena, and promises likewise to fulfill, without any Reserve or Exception, all the Articles, Clauses and Conditions, contained in the said Treaty and the two Separate Articles, inserted above.*

The